

期末考期間學生專車(106年1月3日至6日)

三重(菜寮)至桃園校區時刻表

行車路線:三重菜寮(重新路四段51號)→湯臣(中興街口公車站牌)→新莊國中(星巴克公車站牌)→輔仁大學(捷運站1號出口)→丹鳳(捷運站1號出口)→迴龍(捷運站1號出口)→龍華科大(公車站牌)→桃園校區

菜寮	湯臣	新莊國中	輔仁大學	丹鳳	迴龍	龍華科大	桃園校區
07:00	07:05	07:10	07:15	07:18	07:23	07:27	07:50
07:05	07:10	07:15	07:20	07:23	07:28	07:32	07:55
		07:15	07:20	07:23	07:28	07:32	07:55
08:00	08:05	08:10	08:15	08:18	08:23	08:27	08:50
09:00	09:05	09:10	09:15	09:18	09:23	09:27	09:50
09:05	09:10	09:15	09:20	09:23	09:28	09:32	09:55
11:40	11:45	11:50	11:55	11:58	12:03	12:07	12:40
		11:55	12:00	12:03	12:08	12:13	12:45
13:45	13:50	13:55	14:00	14:03	14:08	14:12	14:45

桃園校區至三重菜寮(塔城街)時刻表

行車路線:桃園校區→龍華科大(安得福藥局前)→迴龍站(高財生社區前)→雙鳳富國路口(中國信託前)→丹鳳(中正路151號前)→輔仁大學(捷運站公車站牌)→新莊國中(新莊郵局前)→湯臣(中興街口公車站牌)→三重菜寮(捷運站公車站牌)→塔城街(北門捷運站)

10:10	週二至週五(1車)	18:00	週二至週五(1車)
12:10	週二至週四(2車)、週五(3車)	20:10	週二至週五(1車)
15:10	週二至週五(2車)	22:00	週二至週五(1車) (週五為21:40分發車,經台1省道至菜寮、塔城街、劍潭捷運站)
17:10	週二至週五(3車)		

桃園校區至塔城街、台北校區(劍潭)時刻表

台北校區、塔城街 → 桃園校區			桃園校區 → 塔城街		桃園校區 → 台北校區	
台北校區 (校區公車站) (劍潭捷運站1號出口)	塔城街 (北門捷運站1號出口)	桃園校區	桃園校區(郵政代辦所前)			
			10:10	週二至週五(1車)	10:10	週二至週五(1車)
			12:10	週二至週四(1車)、週五(2車)	12:10	週二至週五(1車)
	06:50	07:45	15:10	週二至週五(2車)	15:10	週二至週五(1車)
	06:55	07:50	17:10	週二至週四(2車)、週五(3車)	17:10	週二至週五(1車)
06:30(備註2)	06:55	07:50	18:00	週二至週五(1車)	17:50	週二至週五(1車)
	08:50	09:45	20:10	週二至週五(1車)	22:00	週二至週五(1車) (週五為21:40分發車,經台1省道至菜寮、塔城街、劍潭捷運站)
	08:55	09:50	22:00	週二至週五(1車)		
08:30(備註2)	08:55	09:50		(週五為21:40分發車,經台1省道至菜寮、塔城街、劍潭捷運站)		
11:20(備註2)	11:45	12:40				
13:30(備註2)	13:55	14:50				
	16:00	16:55				

- ※如遇班車遲到超過15分鐘以上或任何問題請電(03)3625100,(03)3631060;(03)3507001轉3712總務組黃組長;轉3732吳老師,搭車同學請提早五分鐘候車。
- 此時段為台北校區校門口發車,經劍潭捷運站1號出口約加時5至10分鐘(依桃園客運行駛時間為主)

***本時刻表僅為預估到站時間,請同學自行斟酌搭車時間並提早候車**

Student Shuttle Buses for Final Exam Period (January 3 to 6, 2017)

Sanchong (Cailiao) → Taoyuan campus

Route: Sanchong Cailiao (No.51, Sec. 4, Chongxin Rd.) → Tang-Chen (Zhong-Xing St corner bus stop) → Hsin-Chuang Jr High School (bus stop in front of Starbucks) → Fu Jen Catholic University (bus stop for MRT station exit 1) → Dan-Feng (bus stop for MRT station exit 1) → Huilong (bus stop for MRT station exit 1) → Lunghwa University of Science and Technology (bus stop) → Taoyuan Campus

Cailiao	Tang-Chen	Hsin-Chuang Jr High School	Fu Jen Catholic University	Dan-Feng	Huilong	LunghwaUni of Science and Technology	Taoyuan Campus
07:00	07:05	07:10	07:15	07:18	07:23	07:27	07:50
07:05	07:10	07:15	07:20	07:23	07:28	07:32	07:55
		07:15	07:20	07:23	07:28	07:32	07:55
08:00	08:05	08:10	08:15	08:18	08:23	08:27	08:50
09:00	09:05	09:10	09:15	09:18	09:23	09:27	09:50
09:05	09:10	09:15	09:20	09:23	09:28	09:32	09:55
11:40	11:45	11:50	11:55	11:58	12:03	12:07	12:40
		11:55	12:00	12:03	12:08	12:13	12:45
13:45	13:50	13:55	14:00	14:03	14:08	14:12	14:45

Taoyuan campus → Sanchong Cailiao (Ta-Cheng St.)

Route: Taoyuan Campus → Lunghwa University of Science and Technology (in front of An-de-Fu drug store) → Huilong (in front of Kao-Tsai-Sheng community) → Shuangfeng Rd. and Fuguo Rd. intersection (in front of Chinatrust Bank) → Dan-Feng (in front of No. 751 Zhong-Zheng Rd.) → Fu Jen Catholic University (bus stop for MRT station) → Hsin-Chuang Jr High School (in front of Hsin-Chuang post office) → Tang-Chen (Zhong-Xing St corner bus stop, in front of ChungJen Clinic) → Sanchong Cailiao (bus stop for MRT station) → Ta-Cheng St.(Exit 1, Beimen MRT Station)

10:10	TUE~FRI (one bus)	18:00	TUE~FRI (one bus)
12:10	TUE~THU (two buses) FRI (three buses)	20:10	TUE~FRI (one bus)
15:10	TUE~FRI (two buses)	22:00	TUE~FRI (one bus) (Departure time on Friday is at 21:40; bus will proceed on Provincial Highway 1 and stop at Cailiao, Ta-Cheng St., and MRT Jian-Tan Station.)
17:10	TUE~FRI (three buses)		

Taoyuan Campus ←→ Taipei Campus (Jian-Tan), Ta-Cheng St.

Taoyuan campus → Ta-Cheng St. → Taipei campus			Taoyuan campus → Ta-Cheng St		Taoyuan campus → Taipei campus	
Taoyuan campus			In front of On-campus Post Office			
Taoyuan campus (Taoyuan campus bus stop) (Jian-Tan Station Exit 1)	Ta-Cheng St. (Exit 1, Beimen MRT Station)	Taoyuan campus	10:10	TUE~FRI (one bus)	10:10	TUE~FRI (one bus)
	06 : 50	07 : 45	12:10	TUE~THU (one bus) FRI (two buses)	12:10	TUE~FRI (one bus)
	06 : 55	07 : 50	15:10	TUE~FRI (two buses)	15:10	TUE~FRI (one bus)
06 : 30(Note 2)	06 : 55	07 : 50	17:10	TUE~THU (two buses) FRI (three buses)	17:10	TUE~FRI (one bus)
	08 : 50	09 : 45	18:00	TUE~FRI (one bus)	17:50	TUE~FRI (one bus)
	08 : 55	09 : 50	20:10	TUE~FRI (one bus)	22:00	TUE~FRI (one bus)
08 : 30(Note 2)	08 : 55	09 : 50	22:00	TUE~FRI (one bus) (Departure time on Friday is at 21:40; bus will proceed on Provincial Highway 1 and stop at Cailiao, Ta-Cheng St., and MRT Jian-Tan Station.)		TUE~FRI (one bus) (Departure time on Friday is at 21:40; bus will proceed on Provincial Highway 1 and stop at Cailiao, Ta-Cheng St., and MRT Jian-Tan Station.)
11 : 20(Note 2)	11 : 45	12 : 40				
13 : 30(Note 2)	13 : 55	14 : 50				
	16 : 00	16 : 55				

1. If bus is more than 15 minutes late or regarding any problem, please contact (03)362-5100, (03)363-1060; or Section Chief of Taoyuan General Affairs Section (03)3507001 ext.3712, and ext.3732 for Ms. Wu, Hui-Tzu. Please arrive at the bus stop 5 minutes before the departure time.
2. The listed time is the departure time from the public bus stop at the campus entrance. It will take 5-15 minutes to arrive at Jian-Tan Station Exit 1 (based on the actual time for driving).

*** The timetable above is the estimated time for your reference, students who wish to take the bus should arrive prior to the listed departure time.**